
S T A T U T Á R N Í   M Ě S T O 

L I B E R E C  

 

7.  zasedání zastupitelstva města dne: 4. 9. 2014 

Bod pořadu jednání:       

Schválení navýšení příspěvku na akci Bohemia JazzFest 2014 v Liberci  

 

Zpracovala: Ing. Jitka Strasserová, oddělení školství a kultury 

odbor, oddělení: odbor péče o občany, oddělení školství a kultury 

telefon: 48 524 381 

Schválil: vedoucí oddělení Mgr. Lenka Řebíčková 

 vedoucí odboru Mgr. Pavel Kalous, pověřený zastupováním funkce vedoucí 
odboru péče o občany 

Projednáno: s Mgr. Jiřím Šolcem, náměstkem primátorky 

Poznámka:       

Předkládá: 
 

Mgr. Martina Rosenbergová, v.r. 

primátorka statutárního města Liberec 
Kamil Jan Svoboda, v.r. náměstek primátorky   

   

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města po projednání       

s c h v a l u j e     

navýšení příspěvku na akci Bohemia JazzFest 2014 v Liberci 

 

a   u k l á d á 
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Mgr. Jiřímu Šolcovi, náměstkovi primátorky, 

zařadit do návrhu 6. rozpočtového opatření SML na rok 2014 navýšení položky Bohemia   
JazzFest o 160.000 Kč. 

T: ihned  
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Důvodová zpráva 

 

Dne 22. července 2014 se uskutečnil na náměstí Dr. E. Beneše jazzový koncert, který byl jed-
nou z devíti zastávek hudební přehlídky Bohemia JazzFest 2014. Akce byla velmi úspěšná, 
navštívilo ji více než 8 000 spokojených diváků. 

Koncert přivítal návštěvníky nejenom z Liberce, ale i Jablonce n. N., Frýdlantu, Semil, Želez-
ného Boru, České Lípy, Nového Boru, Mnichova Hradiště a Prahy, kteří přijeli speciálně do 
Liberce kvůli komorní atmosféře libereckého náměstí a špičkovým účinkujícím.   

Akce zaznamenala mimořádný ohlas v médiích, nejen v Čechách, ale i v zahraničí. O Liberci 
se tak psalo mimo jiné v The New York Times či Frankfurter Allgemeine Zeitung. 

 

Celý festival byl ojedinělou akcí, která napomáhá rozvoji kultury a cestovního ruchu 
v místech pořádání. 

 

Odbor péče o občany po projednání s náměstkem primátorky Kamilem Janem Svobodou a 
v souvislosti s obdrženým dopisem ředitele BJF Rudyho Linky zastupitelům města Liberec 
předkládá požadavek na navýšení rozpočtové položky Bohemia JazzFest z původní výše 
30 tis. Kč na 190 tis. Kč. 

 

 

Pozn.: původní požadavek organizátorů BJF na příspěvek SML byl 500 tis. Kč, zbývající 
částku 310 tis. Kč se podařilo získat z jiných zdrojů. 

 

 

 

 

 

Příloha 

Dopis ředitele BJF Rudy Linky zastupitelům města 

 

 








